
Fonseca: Florenzi jest dla mnie ważny
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Trener Giallorossich, Paulo Fonseca, udzielił wywiadu po zakończeniu

wydarzenia organizowanego przez FIFA, Elite Coaches Forum.

Dziennikarze Sportmediaset zadali mu kilka pytań.

Problem VAR?

- Dużo o tym rozmawialiśmy, ale sytuacja jest trudna. Według mnie VAR nie jest

problemem, musimy znaleźć sposób by lepiej z niego korzystać.

Przerwa reprezentacyjna by odzyskać energie?

- Chciałbym rozmawiać tylko o dzisiejszym wydarzeniu. Cieszę się, że jestem w

Romie.

Bilans początku?

- Jestem bardo zadowolony, rozpoczynamy nowy projekt, ale jestem bardzo

zadowolony. 

 Przypadek Florenziego?

- Nie, wszystko jest normalnie.

Słowa Manciniego na temat Florenziego?

- To jego opinia, dla mnie Florenzi jest bardzo ważny, jest w tym momencie opcją.

Żałujesz wielu kontuzji?

- To prawda.
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